
BILAGA till Extrastämma, BRF Fyren 2024-02-21 kl.18.30. 
BRF Fyrens elavtal börjar gå mot sitt slut. 
Den 30 september 2024 avslutas vårt fördelaktiga avtal med HEMAB och styrelsen 
förbereder beslut till ett nytt avtal, gällande från 1 oktober. 
 
Det är bakgrunden till att styrelsen också kommit in på att diskutera och undersöka 
möjligheter för föreningen att producera egen el via solcellspaneler. 
Vi är en stor förening och det är i nutid inte möjligt att den vägen producera el till hela vårt 
behov. Men kanske till en viss betydande del?  
Ett som är säkert är att framtida elpris är och kommer att vara mycket osäkert.  
 
Vi har tagit kontakt med 3 företag, tagit in offerter, jämfört priser och annat innan vi bjöd in 
JN Solar som vi ansåg som den bästa leverantören. 
Det är ett lokalt företag hemmahörande i Timrå och som bland annat installerat solcellspaneler 
till Regionens hus, Brf. Tuppen och Brf. Grönkulla i Härnösand. 
 
Vi har inledningsvis tittat på alternativet att ha solcellspaneler på samtliga hustak. 
Det skulle bli en stor och kostsam investering. 
På våra tak genomfördes nytt tätskikt år 2013 och garantin för det arbetet gick ut efter 10 år. 
Taken kan hålla länge än men det kan också visa sig inte göra det om några år? 
Ovissheten om detta gör att vi väljer, att inte föreslå solcellspaneler på hustaken. 
 
Vi har kommit fram till ett förslag om att sätta solcellspaneler på Längans tak 
(p-byggnaden längst ner på området) och på övre parkeringsgaragets fasad som vetter mot 
huskropparna. De kommer att stå i söderläge och beräknas producera ca 6% av vår totala 
årsförbrukning. Kostnaden för detta uppgår till ca. 1,1 miljon kr plus moms. Vi har redan 
denna summa reserverade på ett sparkonto och kan göra investeringen redan innan våren för 
att dra nytta av årets soltimmar. 
 
Viktigt att veta är att detta förslag inte kommer att påverka/öka 
medlemmarnas månadskostnad (”hyra”) 
 
Vi har valt att ha en extra föreningsstämma om detta ämne. 
Om du är intresserad att delta behöver du anmäla det och antalet  
från hushållet som ämnar delta. 
Detta för att vi behöver veta lokalstorlek för ändamålet. 
Vi har tillgång till samlingslokalen på V. Ringvägen 116, där 28 personer max får plats. 
Om antalet anmälda överstiger detta behöver vi ordna med annan lokal. 
 
Anmälan krävs därför senast torsdag 8 februari.  
(telefonmeddelande/ mail/ lapp i Fyrens brevlåda) 
Om det blir annan lokal delges de som anmält sig via brevfacket. 
Om lokalen blir samlingslokalen ses vi där utan delgivning i brevfacket. 
 
// Styrelsen Brf Fyren 
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